
Kokemäen Pallo ry  PÖYTÄKIRJA   2/2018 

 

 

 

JOHTOKUNNAN KOKOUS 

 

Aika: Tiistai 13.2.2018 klo 18:15 

Paikka: Teljän talo 

Läsnä: Kari Sippola 
 Jorma Menna 
 Jaana Sinkko 
 Sami Reinikainen 
 Hanna Reikko-Heikkinen 
 Eija Jaansalu 
 Erno Isomäki 
  
  
 

1. Kokouksen avaus 
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:16. 

 
2. Painatukset 

Seuravaatteiden painatushintoja on kyselty sekä Harjavallasta että Säkylästä. Säkylässä painatusten 
hinta on jonkin verran kalliimpi, mutta painojälki aiemmin ollut parempi. Päädytään kuitenkin 
tekemään painatukset Harjavallassa ja reklamoidaan tarvittaessa. 
 

3. Varusteet 

Joukkueiden varusteista on tehty nopea kartoitus. Paitoja tilattava ainakin P10 joukkueelle, muillekin 
joukkueille täydennystä. Tarkempi paitamäärä pitää laskea vielä. Pitkähihaiset paidat siirtyvät 
pikkuhiljaa pois. Päätettiin tilata jatkossa Umbron paitoja. Myös sukkia tarvitaan jonkin verran.  
Shortseja varastossa runsaasti, niitä ei pitäisi olla tarvetta tilata lisää. 

 

4. Pallotanssit 

Päätettiin pitää pallotanssit elokuun jonakin viikonloppuna. Tansseista voitaisiin tehdä jatkossa 
jokavuotinen perinne. Hahmoteltiin tanssien aikataulua (klo 20-02) sekä ohjelmaa (musiikki  alkaen 21 
tai 22 , yksi vai useampi esiintyjä/bändi? Makkaramyynti, kioskivaunun pito, mahd. norsupallomatsi??)  

 



5. Viikonloppuleiri kesällä 

Pitkäjärvellä vapaina viikonloput 24.-26.8. ja  31.8-2.9. Ajankohdassa huomioitava, ettei mene 
päällekkäin tanssien järjestelyjen kanssa.  Myös kesäkuun viikonloppuja voisi harkita. Leirin kesto olisi 
lauantaiaamupäivästä sunnuntai-iltapäivään. Ruokailu & majoitus kustantaisivat Pitkäjärvellä 
n.66,5/hlö. Pelkät ruuat n. 44e, tällöin majoitus olisi teltoissa. Osallistujahinnaksi kaavailtiin 70-80 
euroa, alle 100 euroa joka tapauksessa. 

 
 

6. Seurakehityshanke 

Tyttöjen jalkapalloharrastuksen edistäminen. Piirin puolesta on kehityshankkeiden aloituspalaveri 8.3. 
Seura tekee suunnitelman, mitä toimia tehdään, että saadaan lisää harrastajia. Vuosittain seurataan 
suunnitelman toteutumista ja kehityshankkeen edistymistä. Suunnitelmallinen kehittäminen pakottaa 
seuraamaan pitkäjänteisesti hankkeen etenemistä ja samalla saadaan vinkkejä siitä, miten muissa 
seuroissa on toimittu. Hommaan pitää nimetä kaksi henkilöä. Tarkoituksena on saada suunniteltua 
tyttöjen jalkapalloharrastuksen edistämiseen tähtääviä toimia vuosiksi eteenpäin. Esim. että 
jalkapallokoulu pidettäisiin vuosittain ja tähdättäisiin jatkossa siihen, että saadaan koottua tyttöjoukkue 
joka toinen vuosi. 

7. Seurajärjestelmä pilotti 
 
Seura on ilmoitettu mukaan tietojärjestelmäpilottiin. KoPa on hyväksytty mukaan pilotin 
englanninkieliseen Pitchero ohjelmaan.  
 

 
8. Muut asiat 

Kioskivaunun talvisäilytyspaikkaa on kysytty Rauno Kuhalaiselta, ja paikka on luvattu seuralle. Vaunusta 
pitää puhdistaa lumet ennen säilytykseen vientiä 

Viime vuoden kirjanpito alkaa olla valmis.  
Vuosikokous pitää kutsua koolle. 
 

9. Seuraava kokous 

Seuraava kokous ti 6.3. 18.20. 

10. Kokouksen lopetus 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:34. 

 

 

Kokemäellä 13.2.2018 

 

Sami Reinikainen  Hanna Reikko-Heikkinen 
puheenjohtaja  sihteeri 
 


